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وزیر کار اعلام کرد

ایجاد ۲۱۷ هزار فرصت شغلی جدید در دولت سیزدهم
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی از ثبت ۲۱۷ هزار فرصت شغلی جدید در سامانه 
رصد وزارت کار در سه ماهه اخیر خبر داد و گفت: از ابتدای سال جاری تاکنون ۴۱۷ 

هزار فرصت شغلی به وجود آمده است.
به گزارش ایس��نا، حجت الله عبدالملکی ضمن تش��ریح جزئیات دومین نشست شورای عالی 
اشتغال، اظهار کرد: در این جلسه که با حضور رئیس جمهوری و اعضای دولت برگزار شد، تحلیلی 
از وضعیت بازار کار و بیکاری در کشور ارائه شد که این تحلیل ها، سیاست های خاصی را به عنوان 
خروجی های اصلی در اختیار ما قرار می دهد. وی ادامه داد: سامانه جامع کاریابی هم روز گذشته 
فعالیت خود را آغاز کرد که این سامانه سه نوع مخاطب مختلف از جمله کاریابی ها، کارفرمایان 
و  کارجویان دارد. وزیر کار که در یک برنامه تلویزیونی سخن می گفت، ادامه داد: در جلسه قبل 
زیست بوم ملی اشتغال برای نخستین بار رونمایی و تصویب شد که بر اساس آن، تعامل بخش های 
مختلف کشور برای ایجاد اشتغال را مشخص کردیم.به گفته عبدالملکی، این زیست بوم در حال 
فعالیت است و ۷۱ دستگاه دولتی، غیر دولتی، نهادهای انقلابی و تشکل های کارگری و کارفرمایی 
در آن در حال ایفای نقش هس��تند. وزیر کار  با بیان اینکه از ابتدای س��ال جاری تاکنون، ۴۱۷ 
هزار فرصت ش��غلی ایجاد ش��ده از پیش بینی ۳۵۰ هزار تا ۴۰۰ هزار فرصت شغلی در سه ماهه 
آینده خبر داد و گفت: زیست بوم و ماشین اشتغال دولت سیزدهم شتاب گرفته است. وی تاکید 
کرد:طی توافق صورت گرفته با ۲۶ دس��تگاه، یک میلیون و ۸۵۰ هزار شغل تا پایان سال ۱۴۰۱ 
ایجاد خواهد ش��د. به گفته وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، ۶۰۰ هزار فرصت ش��غلی را برای ۶ 
ماهه دوم سال ۱۴۰۰ و یک میلیون و ۲۵۰ هزار فرصت شغلی را برای سال ۱۴۰۱ در نظر گرفته 
و تقسیمات استانی و بین دستگاهی و منابع آن  مشخص شده است. عبدالملکی همچنین درباره 
پیشنهاد افزایش سن بازنشستگی در لایحه بودجه، گفت: کاهش ورودی صندوق های بازنشستگی 
و به تبع آن کاهش هزینه های آنها نتیجه  افزایش سن بازنشستگی است که با توجه به افزایش امید 
به زندگی و تحت فشار بودن صندوق های بازنشستگی، این اتفاق باید به تدریج صورت گیرد. وی 
در پایان از ثبت ۲۱۷ هزار فرصت شغلی جدید در سامانه رصد وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 

طی سه ماه گذشته خبر داد.

رئیس شورای عالی تجارت روسیه:

امکان گسترش همکاری های فناوری محور بین ایران 
و روسیه وجود دارد

رئیس ش�ورای عالی تجارت روس�یه و رئی�س مرکز مطالعات ایران در روس�یه با 
حضور در نمایش�گاه تلکام تهران ۲۰۲۱ گفت: لازمه گسترش همکاری ها، شناسایی 
توانمندی هاو فرصت های هم افزایی بین دو کش�ور برای گسترش ارتباطات فناوری 

محور است.
به گزارش ایرنا از ش��رکت مخابرات ایران، »رجب صفراوف« رئیس شورای عالی تجارت روسیه 
و رئیس مرکز مطالعات ایران در روس��یه با حضور در نمایش��گاه تلکام تهران ۲۰۲۱ گفت: لازمه 
گسترش همکاری ها، شناسایی توانمندی هاو فرصت های هم افزایی بین دو کشور برای گسترش 
ارتباطات فناوری محور است. صفراوف افزود: با توجه به نزدیکی سیاست های کشور ایران با روسیه 
و تحریم های ظالمانه آمریکا و اروپا، علیه روسیه و ایران، یکی از اقدامات مهم در دو کشور استفاده 
از فرصت همکاری های ممکن است. وی افزود: ارایه و معرفی گزارشی از امکانات و توانمندی های 
شرکت های ایرانی در کشور روسیه و نمایشگاه های بین المللی راهی برای ارتباطات بیشتر است. 
صفراوف افزود: در همین راس��تا، بسیاری از شرکت های روسی نیز می توانند با استفاده از نیروی 
انسانی متخصص ایرانی در حوزه فناوری اطلاعات، پروژه های خود را به انجام رسانند. رییس شورای 
عالی تجارت روس��یه، خاطر نشان کرد: مزیت رقابتی ایران در حوزه فناوری اطلاعات بسیار زیاد 
است و شرکت های روسی حتما در نمایشگاه تلکام سال آینده حضور خواهند داشت. به گزارش 
ایرنا، بیست و دومین نمایشگاه تلکام روز گذشته -پنج شنبه- در محل دائم نمایشگاه های بین المللی 
تهران با حضور شرکت های بزرگ ارتباطی ایران فعالان حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات افتتاح 
ش��د. افتتاح این نمایشگاه با حضور برخی نمایندگان مجلس ش��ورای اسلامی، معاون فناوری و 
نوآوری وزیر ارتباطات، مدیرعامل ش��رکت مخابرات ایران همراه بود. بیس��ت و دومین نمایشگاه 
بین المللی صنایع مخابراتی و اطلاع رس��انی با شعار »تحول دیجیتال و توسعه پایدار« و با هدف 
تعامل با بازیگران حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات کشور و با محصولات متنوع و ارائه سرویس 
ه��ای مختل��ف از دوم تا پنجم دی ماه ۱۴۰۰  در محل دائمی نمایش��گاه های بین المللی تهران 
برای بازدید عموم برقرار است.این نمایشگاه بین المللی همزمان با سال تولید، پشتیبانی ها و مانع 
زدائی ها در فضایی به وسعت تقریبی ۱۰ هزار مترمربع با حضور شرکت های زیرساختی این حوزه 

افتتاح شد.

عضو هیئت رئیسه کمیسیون انرژی مجلس:

احداث پالایشگاه و پتروپالایشگاه راه برون رفت از 
مشکلات خام فروشی است

عضو هیئت رئیسه کمیس�یون انرژی مجلس شورای اسلامی گفت: راه برون رفت 
از مش�کلات مرتب�ط ب�ا خام فروش�ی و نیمه خام فروش�ی، احداث پالایش�گاه ها با 

سرمایه گذاری مردمی است.
به گزارش ایرنا از ش��بکه اطلاع رس��انی نفت و انرژی »حسین حس��ین زاده«  با بیان اینکه 
امروز دنیا به سمت ساخت پتروپالایشگاه می رود، به این معنا که صنایع پتروشیمی و صنایع 
پالایش��گاهی را ترکیب و پتروپالایش��گاه ها را خلق کرده اند، گفت: راه برون رفت از مشکلات 

مرتبط با خام فروشی و نیمه خام فروشی احداث پالایشگاه ها با سرمایه گذاری مردمی است.
وی افزود: یکی از راه های دستیابی به توسعه در نفت، تأسیس پتروپالایشگاه هاست، زیرا اگر 
پتروپالایش��گاهی همچون س��تاره خلیج فارس نبود اکنون واردکننده بنزین بودیم، از این رو 

ایجاد پتروپالایشگاه باید به عنوان سیاستی راهبردی از سوی همه دولت ها اجرایی شود.  
عضو هیئت رئیسه کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: ساخت و راه اندازی 
پالایشگاه ها در مقیاس کوچک، افزون بر مزیت هایی نظیر تولید فرآورده، تسریع در انتقال و 
توزیع فرآورده های مختلف نفتی به نقاط دورافتاده و س��خت گذر، س��بب تسهیل ورود بخش 
خصوصی به صنعت پالایش می شود. حسین زاده اعلام کرد: مجلس شورای اسلامی با تصویب 
قانون احداث پالایش��گاه ها و پتروپالایشگاه ها با استفاده از سرمایه های مردمی، نوع نگاه خود 
را به این مهم مشخص کرده است، همچنین یکی از برنامه های آقای اوجی )وزیر نفت( ایجاد 
پتروپالایشگاه هاس��ت، چنین برنامه هایی در کنار افزایش ظرفیت تولید پتروشیمی ها بی شک 

کاهش و حتی توقف خام فروشی را به همراه خواهد داشت.

مدیرعامل شرکت مخابرات ایران با بیان اینکه 
تعرف�ه حداقل نگهداری خ�ط تلفن ثابت در ۱۲ 
سال گذشته تغییری نکرده، گفت: اصلاح تعرفه 
به تصویب کمیسیون تنظیم مقررات رسیده و با 

تأیید ستاد تنظیم بازار عملی می شود.
به گزارش ایس��نا،  مجید س��لطانی در نمایش��گاه 
تلکام ۱۴۰۰،  در پاس��خ به س��والی مبنی بر این که 
چه برنامه ای برای حمایت از صنایع مخابراتی دارید، 
گفت: ش��رکت مخابرات لوکوموتیو صنعت آی سی تی 
در کشور است و اگر این لوکوموتیو آسیب ببیند قطعاً 
اثر مس��تقیمی در توسعه بومی سازی، تولید و صنعت 
ICT خواهد داش��ت. به س��بب سیاست گذاری های 
گذشته، شرکت مخابرات با مسائل درآمدی روبرو شد 
و توازن میان درآمد و هزینه ش��رکت به هم خورد و 
این ضربه بزرگی به ش��رکت مخابرات و شرکت های 

همکار و صنعت آی سی تی زد.
وی افزود: در جلس��اتی که اوایل سال با سندیکاها 
داش��تیم متوجه ش��دیم که فقط ۲۵ درصد صنعت 
مخابرات��ی ما فعال اس��ت و در این بخش مش��کلات 
ج��دی داریم، ام��ا با تغییر دولت و ن��گاه مثبت وزیر 
ارتباط��ات و فناوری اطلاعات، اخی��راً کارهای خوبی 
انجام شده اس��ت و آینده شرکت مخابرات و صنعت 
آی س��ی تی را روش��ن می بینیم، زیرا نگاه حمایتی به 

شرکت مخابرات برقرار شده است.
مدیرعامل ش��رکت مخابرات ایران گفت: ش��رکت 
مخاب��رات بن��گاه اقتص��ادی بزرگی اس��ت ک��ه باید 
حمایت ش��ود و همه کش��ورهای دنیا از صنایع مادر 
و از بنگاه های اقتصادی خودش��ان حمایت کنند.  با 
حمایت ها و سیاست های درستی که در آینده شاهد 
 B۲B هس��تیم و با منطقی ش��دن تعرفه ها در بخش
و B۲C که در آینده ای نزدیک عملی می ش��ود، این 
ش��رکت به توازن خواهد رس��ید و نه تنها در توسعه 
زیرس��اخت ها حرکت جهش��ی خواهد کرد بلکه این 

حرکت جهش��ی مستقیم به صنعت آی سی تی کمک 
می کن��د و کارخانه ها می توانند ب��ه تولید و ظرفیت 

خودشان برگردند.
هزینه اتصال فیبر ن��وری در داخل منازل به عهده 

مشتریان است
س��لطانی در پاسخ به س��والی مبنی بر این که چرا 
هزینه اتص��ال فیبر نوری در داخل من��ازل به عهده 
مش��تریان اس��ت، بیان کرد: این موضوع اس��تاندارد 
همه جای جهان اس��ت و معمولاً کشیدن فیبر نوری 
ت��ا منازل به عه��ده اپراتوره��ا، اما داخ��ل منازل به 
عهده مشتریان اس��ت. البته ما در طرح های فناورانه 
FTTH و FTTC )فناوری های زیرساختی مرتبط 
با فیبر نوری( از س��الیان قبل اقداماتی انجام داده ایم 
که به سبب مشکلات منابع، سرعت آن کند شد و ما 
هم اکنون همه امکانات فیبر نوری را در کش��ور داریم 

به شرط این که کمبود منابع محقق شود. وی افزود: 
با مصوبات کمیسیون تنظیم مقررات و حمایت دولت 
و مجلس به ویژه وزی��ر ارتباطات و فناوری اطلاعات 
ک��ه از مخابرات ص��ورت گرفته اس��ت در بحث فیبر 
نوری با سرعتی جهش��ی پیش خواهیم رفت و طرح 
ما آماده اجرا اس��ت و برنامه آن در همه اس��تان ها و 
حتی محله ها، کوچه ها و روستاها طراحی شده است 
و به محض تأمین منابع آغاز به کار خواهیم کرد و ما 
در همین ش��رایط هم هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان در 

بخش توسعه فیبر نوری سرمایه گذاری کرده ایم.
مدیرعامل ش��رکت مخابرات ایران گفت: از نظر ما 
سیاستگذاری در بخش ارتباطات و فناوری اطلاعات 
بسیار مهم است و دولت و مجلس در خصوص صنعت 
مخابرات و مصوبات مربوط به آن باید دقت کنند، زیرا 
هرگونه بی دقتی موجب می ش��ود که با شرایطی که 

امروز داریم، مواجه شویم.
س��لطانی در پاسخ به سوالی مبنی بر این که برنامه 
مخاب��رات ب��رای دسترس��ی ۱۰ درصد کارب��ران به 
اینترنت پرسرعت تا پایان سال ۱۴۰۴ چیست، اظهار 
ک��رد: ما طرح خ��ود را آماده کرده ایم و در س��ازمان 
تنظی��م مقررات و ارتباط��ات رادیویی و این طرح در 
وزارت ارتباط��ات و فناوری اطلاع��ات در حال نهایی 
ش��دن اس��ت و به محض تصویب آن همه شرکت ها، 

تکلیف خود را انجام خواهند داد.
اصلاح تعرفه حداقل نگهداری تلفن ثابت آماده نظر 

ستاد تنظیم بازار
وی در پاس��خ به سوالی درباره تعرفه های مخابراتی 
گفت: ب��ا تغییر دولت دو اقدام مهم انجام ش��د و دو 
کمیسیون خوب در وزارت ارتباطات و سازمان تنظیم 
مقررات داشتیم که آثار مصوبات آن را مردم خواهند 
دی��د.  اصلاح تعرفه حداقل نگه��داری تلفن ثابت به 
تصویب کمیس��یون تنظیم مقررات رسیده است و با 

تأیید ستاد تنظیم بازار عملی می شود.
س��لطانی افزود: تعرفه ها در بحث B۲B )بازرگانی 
الکترونیکی میان ش��رکت ها( از س��ال  ۱۳۹۵ تغییر 
نکرده بود که در کمیس��یون اخیر مصوب شد که بر 
این اساس هزینه های اجاره برق به شرکت های همکار و 
همچنین بحث فضا اصلاح می شود و این رشد درآمدی 
قابل ملاحظه ای برای مخابرات خواهد داش��ت. موضوع 
دیگ��ر بحث اصلاح تعرفه حداق��ل نگهداری خط تلفن 
ثابت است که ۱۲ سال این تعرفه ها تغییری نکرده است 
و قطعاً اگر این مصوبه اجرایی شود اثر خوبی برای توسعه 
مخابرات و ارائه خدمات با سرعت و دقت بیشتر خواهد 
داشت. وی در پاسخ به این سوال که آیا اصلاح تعرفه ها 
باید به تأیید س��تاد تنظیم بازار هم برسد، بیان کرد: بر 
اس��اس مصوبه ابلاغی معاون اول رئیس جمهوری باید 
س��تاد تنظیم بازار تأیید کند که فکر می کنم به زودی 

به تأیید برسد.

همزمان با اعلام رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس در خصوص 
نهایی ش�دن ط�رح اصلاح قانون بازار س�رمایه ای�ران در کمیته 
تخصصی کمیس�یون اقتصادی و ارایه آن به مجلس؛ رئیس سابق 
سازمان بورس، این پیش نویس را فاقد اسناد پشتیبان مطالعاتی و 
تحقیقاتی برشمرد و گفت: تا مادامی که بی ثباتی در سیاست های 
اقتص�ادی دولت وج�ود دارد و بر تداوم سیاس�ت های غلط مانند 
قیمت گذاری دس�توری اصرار می شود؛ اصلاح س�اختار و قوانین 

بازار سرمایه کمک زیادی به بهبود شرایط کشور نمی کند.
به گزارش ایس��نا، محمد علی دهقان دهنوی در نشست نقد و بررسی 
ساختار نظارتی بازار سرمایه که در دانشگاه علامه طباطبایی برگزار شد، 
با اش��اره به نقش تصمیمات کلان دولت در بازاره��ای اقتصادی به ویژه 
بازار سرمایه گفت: سیاس��ت های کلان اقتصادی کشور که توسط دولت 
تعیین می ش��ود به ش��دت بازارهای مختلف به ویژه بازار سرمایه را تحت 

تاثیر قرار می دهد.
وی افزود:  بروز ش��وک نزولی هفته اخیر در بورس در واکنش به ارایه 
لایحه بودجه ۱۴۰۱ به مجلس، تاثیر پذیری بورس از ناهماهنگی موجود 

میان ارکان دولت در تدوین این بودجه را نمایان تر کرد.
این کارش��ناس بازار س��رمایه تصریح کرد: حجم بالای ناهماهنگی ها و 
پیش بینی ارقامی نادرست و ناعادلانه در بخش هایی از بودجه سال آینده 
منجر به آس��یب به بورس شد و بعد از آن ناچارا جلساتی در سطح ستاد 

اقتصادی دولت به منظور کاهش اثرات منفی مفاد تدوین شده در بودجه 
سال آیِنده بر بازار سرمایه و اقتصاد تشکیل شد.

ب��ه اعتقاد دهقان دهن��وی تا مادامی ک��ه ناهماهنگی هایی ناش��ی از 
سیاس��ت های اقتصادی اتخاذ شده توسط دولت اصلاح نشود نمی توان به 

بهبود وضعیت کشور امیدوار بود.
وی در ادامه سیاست های غلطی همچون قیمت گذاری دستوری و نفع 
ب��ری یکجانبه دولت از رابطه ب��ا بنگاه های اقتصادی را مدنظر قرار داد و 
افزود: منفعت طلبی دولت از بنگاه های اقتصادی، در کنار  روشن نبودن 
چش��م انداز این روابط منجر به بروز مش��کلات متعدد ش��ده و متولیان 
دولتی برای  رفع این مشکلات مدام دست به  اتخاذ سیاست های جدید 

زده و ثبات را از بین می برند.  به اعتقاد دهقان دهنوی این قبیل اقدامات 
؛ اختلال در برنامه های اقتصادی بنگاه ها را به همراه داش��ته و در نهایت 
بیش��ترین آسیب را به س��هامداران خرد می زند و این بزرگترین ریسک 

محیط بازار سرمایه ماست.
دهق��ان دهن��وی تصریح کرد: ت��ا مادامی که عدم تع��ادل و بی ثباتی 
در سیاس��ت های اقتص��ادی دول��ت و همچنین اصرار به ت��داوم برخی 
سیاس��ت های غلط مانند قیمت گذاری دستوری  وجود دارد، عملًا اصلاح 
س��اختار و قوانین بازار سرمایه کمک زیادی به بهبود شرایط کشور نمی 
کند. وی در ادامه درمورد وظایف ش��ورای عالی بورس و همچنین  نحوه 
انتخاب رئیس س��ازمان بورس گفت: اعضای شورای عالی بورس یا رئیس 
سازمان بورس تعیین کننده سیاست های کلان اقتصادی نیستند و عموماً 

سیاست های کلان اقتصادی در دولت تعیین می شود .
رئیس س��ابق سازمان بورس اصلاح قانون بازار سرمایه و ارتقا دادن آن 
را نیازمند همکاری برخی نهادها برش��مرد و گفت: اصلاح س��اختار بازار 
س��رمایه صرفاً با تغییر قانون ش��کل نمی گیرد و  برای اصلاح س��اختار و 
بهبود قوانین، نیازمند همکاری و همراهی یک س��ری نهادهای جنبی از 

جمله رسانه های تخصصی بازار سرمایه هستیم.
به گفته دهقان دهنوی در حال حاضر بازار س��رمایه با  کمبود رس��انه 
های تخصصی که بتوانند ش��رایط بازار س��رمایه، سیاست های اتخاذی و 

رفتار بازیگران را به چالش بکشند با مشکل روبه روست.

از سوی رئیس سابق سازمان بورس؛

موانع اصلاح ساختار بورس تشریح شد

اصلاح تعرفه تلفن ثابت به تصویب کمیسیون تنظیم مقررات رسید
مدیرعامل شرکت مخابرات ایران:

نوسازی بافت های فرسوده با استفاده از ظرفیت تعاونی هاخرید ملک در ترکیه برای ایرانیان زیان ده است

دبیر اتاق مش�ترک بازرگانی ایران و ترکیه اظهار داشت: 
میزان س�فر ایرانی ه�ا به ترکیه افزایش پیدا کرده اس�ت، 
به طوری که بس�یاری از هتل های وان با ایرانی ها پر ش�ده 

است.
مهدی موس��ایی در گفت وگو با خبرنگار اقتصادی ایلنا در مورد 
تاثیر کاهش ارزش پول ملی ترکیه بر تجارت ایران با این کش��ور 
اظهار کرد: با کاهش ارزش لیر ترکیه، صادرات ما کاهش یافته و 
طبیعتا بازار رقابتی را برای ما سخت تر می کند. از جهاتی در بقیه 
بازارها در رقابت با ترکیه صادرات برای ایران س��خت تر می شود و 
از طرف دیگر تاکنون قیمت های ما نس��بت به لیر برای تجار ترک جذاب تر بود اما طبیعتا الان این جذابیت 

کمتر می شود.
وی اف��زود: ب��ه علت کاهش ارزش لیر بس��یاری از بازگانان ترکیه ای میل و رغبتی ب��ه خرید ندارند ولی به 
احتمال زیاد این وضعیت موقتی اس��ت. ش��رکت های ترک درحال حاضر از انعقاد قراردادهای بلندمدت کنار 

کشیده اند و قراردادهایی هم که در شرف انعقاد بود دچار وقفه شده است.
دبیر اتاق مشترک بازرگانی ایران و ترکیه در مورد آخرین وضعیت تجاری ایران با این کشور تصریح کرد: در 
حالت کلی صادرات ما نسبت به سال های قبل بهتر و تراز تجاری ما نیز مثبت شده است. یعنی میزان صادرات 
ما به ترکیه از میزان واردات پیشی گرفته است. از ژانویه تا اکتبر ۲۰۲۱ نسبت به ژانویه تا اکتبر ۲۰۲۰ میزان 

صادرات ایران به ترکیه ۵۳ درصد افزایش پیدا کرده است.
وی با اشاره به علل افزایش صادرات به ترکیه گفت: علت افزایش صادرات این است که قیمت انرژی و کارگر 
در ایران چندین برابر نسبت به ترکیه ارزان تر است و از نظر لجستیکی هم از آنجا که مرز بازرگان را با ترکیه 
داریم، هزینه کمتری دارد. به همین علت قیمت تمام شده کالا در ایران بسیار کمتر از دیگر کشورهای جهان 
از جمله ترکیه اس��ت. افزایش صادرات بیش��تر در مورد پتروشیمی و خشکبار بوده و افزایش صادرات پوشاک 

به این کشور هم فوق العاده بوده است.
موس��ایی در پاسخ به س��والی در مورد سیر صعودی سفر ایرانی ها به ش��هرهای ترکیه بعد از کاهش ارزش 
لیر بیان کرد: میزان س��فر ایرانی ها به ترکیه افزایش پیدا کرده اس��ت، به طوری که بسیاری از هتل های وان 
با ایرانی ها پر ش��ده اس��ت. علی رغم اینکه در فصل سرما ترکیه از نظر توریستی استقبالی نمی شود اما از نظر 

ایرانی ها سفر به ترکیه به علت کاهش قیمتی که اتفاق افتاده بسیار جذاب شده است.
وی در ادامه با تاکید بر زیان ده بودن سرمایه گذاری در حوزه املاک ترکیه برای ایرانیان خاطرنشان ساخت: 
کس��انی که در حوزه ملک ترکیه سرمایه گذاری می کنند دچار زیان می شوند. ترکیه ۴۸۱ میلیارد دلار بدهی 

خارجی دارد و سرمایه گذاری روی ملک در این کشور برای ایرانی ها سودآور نخواهد بود.

تعاونی ه�ای توس�عه محل�ی ب�ه منظ�ور س�اماندهی 
ظرفیت های محله و مشارکت در احیا و بازآفرینی محلات 
نوس�ازی و س�اخت مس�کن در ۲۰۲۰ محله کم برخوردار 

کشور راه اندازی می شود.
به گزارش ایسنا، بازسازی و نوسازی محله های ناکارآمد شهری 
از جمله برنامه های دولت رئیسی در قالب احداث ۴ میلیون واحد 

مسکونی در طرح نهضت ملی مسکن است.
در هفته های گذشته مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران 

تغییر کرده و محمد آیینی جایگزین مهدی عبوری شد.
به منظور تحقق برنامه های احیا و نوسازی بافت های فرسوده، حاشیه شهرها و به طور کلی مناطق ناکارآمد، 

دولت در نظر دارد تا از ظرفیت تعاونی ها در این بخش استفاده کنند.
در این خصوص نشست مشترکی بین مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری و رئیس اتاق تعاون ایران با هدف 
همکاری برای س��اماندهی متقاضیان مسکن به ویژه مس��تاجران در ۲۰۲۰ محله کم برخوردار کشور در اتاق 

تعاون ایران برگزار شد.
محمد آئینی - معاون وزیر راه و شهرس��ازی و مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران - با اشاره به اینکه 
اتاق های تعاون با توجه به در اختیار داش��تن بانک اطلاعاتی تولیدکنندگان مصالح س��اختمانی آمادگی خود 
را جهت حمایت از نوس��ازی بافت های فرسوده و تامین مصالح ساختمانی با قیمت مناسب اعلام کرده است، 
اظهارکرد: در این نشست، مقرر شد تفاهم نامه مشترکی بین اتاق تعاون ایران، شرکت بازآفرینی شهری ایران 

و وزارت کشور جهت ساماندهی متقاضیان مسکن منعقد شود.
وی افزود: همچنین مقرر ش��د در کل ۲۰۲۰ محله کم برخوردار کش��ور تعاونی های توس��عه محلی جهت 
ساماندهی ظرفیت های محلی برای نوسازی ساخت مسکن و مشارکت در توسعه و بازآفرینی محلات راه اندازی 

شود.
بر اس��اس اعلام شرکت بازآفرینی شهری ایران، طبق مطالعات و بررسی های صورت گرفته در سطح کشور 
۲۰۲۰ محله کم برخوردار شناس��ایی ش��ده که طرح توس��عه و تحول اجتماع محور محلات کم برخوردار با 
مش��ارکت کلیه دس��تگاه ها و سازمان های ذیربط و با کمک گرفتن از ظرفیت ساکنان محلات در حال انجام 

است.
بنابراین گزارش، وزارت راه و شهرس��ازی پیش بینی کرده که تحویل واحدهای نهضت ملی مس��کن حداقل 
یک و نیم تا دو س��ال طول بکش��د؛ همچنین به ساکنان شهر تهران که روش خودمالکی را انتخاب کنند وام 
۴۵۰ میلیون تومانی س��اخت در بافت فرس��وده و ش��هرهای اطراف پرداخت می ش��ود که از طریق گروهی یا 

مشارکت با سازندگان اقدام به ساخت و ساز می کنند.

اتاق اصناف ایران در راس�تای شفاف سازی قیمت از طریق درج قیمت تولید بر ۱۴ 
)۶+۸( قلم کالا، دس�تورالعمل عرضه این اق�لام را به اتحادیه ها و اتاق های اصناف 

سراسر کشور اعلام کرد.
به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رس��انی اتاق اصناف ایران، بر اس��اس این دستورالعمل، قیمت 
تولیدکننده/ واردکننده درج ش��ده بر روی کالا باید عیناً منطبق با قیمت فروش بر اس��اس 
صورتحس��اب های صادره )فاکتورهای فروش( باش��د و با احتساب مالیات بر ارزش افزوده یا 
مع��اف از مالیات بر ارزش افزوده در کنار قیمت به منظور جلوگیری از اخذ مضاعف مالیات 
درج شود. هر گونه تخفیف بیش از سه درصد، باید با کاهش قیمت فروش تولیدکننده درج 
ش��ده بر روی کالا صورت بگیرد و تخفیف بیش از س��ه درصد خارج از قیمت درج شده بر روی 
کالا از مصادیق عدم رعایت ضوابط قیمت گذاری اعلامی از سوی سازمان حمایت بوده و باید از 
این گونه اقدامات خودداری شود. در مواردی از قبیل )مناسبت های ویژه، پایان سال، اعیاد و … 

( و لزوم اعطای تخفیف های مقطعی بیش از میزان تعیین ش��ده، واحدهای مربوطه باید نسبت 
به اخذ مجوز لازم از سازمان صنعت، معدن و تجارت استان محل تولید، به منظور رصد نظارت 
بر اعطای تخفیف واقعی به مصرف کنندگان اقدام کنند. با توجه به بند ۲۳ سیاس��ت های کلی 
اقتصاد مقاومتی مبنی بر ضرورت »ش��فاف و روان س��ازی نظام توزیع و قیمت گذاری و روزآمد 
سازی شیوه های نظارت بر بازار« و همچنین ایجاد رقابت، تعدیل و واقعی نمودن قیمت ها، اصلاح 
نظام توزیع کالا و جلوگیری از سوء استفاده احتمالی ضروری است،  کلیه واحدهای صنفی توزیع 
کننده از تاریخ ۲۷/۰۹/۱۴۰۰ از خرید کالاهای آب معدنی، آب میوه، ماءالش��عیر، نوش��ابه های 
گازدار، غذاساز، نوشیدنی ساز، چرخ گوشت و ماکروویو و از تاریخ ۰۴/۱۰/۱۴۰۰ پودر لباسشویی، 
دس��تمال کاغذی، پوشک بچه، یخچال فریزر، تلویزیون و ماشین لباسشویی بدون درج قیمت 
تولیدکننده بر روی بسته بندی خودداری و نسبت به نصب برچسب قیمت فروش با لحاظ 

سود و هزینه های مصوب به منظور شفاف سازی اقدام کنند.

اتاق اصناف ایران:

درج قیمت 
 تولید بر

۱۴ قلم کالا 
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